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Geacht college, 

  

Brabant is een fantastische innovatie provincie waarin ons vestigingsklimaat voor talenten 

en bedrijven ontzettend belangrijk is. Nu doet zich op beide facetten een unieke kans voor. 

Vandaar dat de VVD onderstaande Statenvragen aan Gedeputeerde Staten stelt. 

 

1. Is het college bekend met het artikel in het Brabants Dagblad van 28 oktober jl. ‘Blijft Tesla 

Tilburg trouw’, waarin wordt gesproken over een potentieel vertrek uit Tilburg? 

2. Tesla en Northvolt willen batterijfabrieken in Europa huisvesten. Hoe staat het college 

hierin om dit soort fabrieken naar Brabant te halen?  

3. Is het college het met de VVD eens dat Brabant de regio is voor duurzame, slimme en 

innovatieve mobiliteit en dat deze ontwikkelingen een boost kunnen geven aan de 

werkgelegenheid op het gebied?  

4. De VVD is van mening dat het clusteren van duurzame, slimme innovatieve op het gebied 

van mobiliteit juist een overweging kan zijn voor bedrijven als Tesla om in Brabant te blijven 

investeren of te vestigen. Hoe kijkt het college hier tegenaan?  

5. Wil het college zich inspannen enkele van deze batterijfabrieken in Brabant te laten 

huisvesten en hierover aan de Provinciale Staten te rapporteren? 
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